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Zápis z 18. zasedání Akademického senátu 

konaného 23. 10. 2019 od 14.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu FaF UK 

Přítomni: doc. Červený Lukáš, dr. Hošťálková Anna, Jan Tomáš, Mgr. Kostelanský Filip,  
doc. Krátký Martin, doc. Kučera Radim, dr. Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav,  
Mgr. Matouš Petr, Mišík Jakub, Reguli Adam, Mgr. Szakošová Iveta, doc. Šatínský Dalibor,  
dr. Šnejdrová Eva 
 

Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Nachtigal Petr, doc. Roh Jaroslav 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: Ing. Klik Stanislav, Mgr. Matějka Lukáš, Mgr. Vránová Hana 
 

Omluveni: dr. Babica Jan, dr. Bárta Pavel, prof. Doležal Martin, Bc. Keresteš Ondřej, Kunrt 
Josef, dr. Malý Josef, dr. Siatka Tomáš, prof. Solich Petr, prof. Štaud František, Vlachová 
Kristýna, Ing. Vlčková Lenka, Voříšková Eliška 
 
 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení fakulty 
4. Informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK 

5. Žádost o projednání a následný souhlas se svěřením pozemku p.č. 725/127 v k.ú. Nový 
Hradec Králové ve vlastnictví Univerzity Karlovy do správy Lékařské fakulty v Hradci 
Králové 

6. Opatření děkana – Stanovení výše doktorandských stipendií 

7. Opatření děkana – Stanovení výše stipendia za úspěšné ukončení studia ve standardní 
době 



8. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech na FaF 

UK pro akademický rok 2020/2021 

9. Různé 
 
 
1. Zahájení 
 
18. zasedání AS FaF UK zahájila předsedkyně senátu dr. Kudláčková, přivítala senátory, vedení 
fakulty a hosty zasedání. Akademický senát byl usnášeníschopný ve všech projednávaných 
bodech programu. Skrutátory byli určeni a tichým souhlasem schváleni Tomáš Jan a Jakub 
Mišík. Průběh zasedání senátu zapsala sekretářka senátu Renáta Zdanovcová. 
V úvodu zasedání dr. Kudláčková vyjádřila poděkování všem organizátorům, zaměstnancům  
a studentům, kteří se podíleli na organizaci oslav k 50. výročí založení fakulty, zejména 
poděkovala hlavnímu organizátorovi prof. M. Doležalovi. 
 
 
2. Schválení programu 
 
Senátoři s předstihem obdrželi program zasedání AS FaF UK spolu s podkladovými materiály. 
K navrženému programu nebyly vzneseny žádné náměty, nikdo ze senátorů nepožádal  
o doplnění programu, proto předsedkyně senátu dr. Kudláčková vyzvala senátory k hlasování 
o jeho schválení. 
Hlasování: 14-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 18. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení fakulty 
 

prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• MEPHARED 2 (M2) – Velký evropský projekt: 
Další jednání a postupy vedoucí k realizaci plánované výstavby M2 nadále probíhají, 
pokračují intenzivní práce na tom, abychom mohli přejít do tzv. ostré fáze požádat  
o územní rozhodnutí, upřesňujeme podklady do studie EIA, která se bude aktualizovat 
(rozmístění přístrojů v laboratořích, elektrické rozvody, umístění klimatizace); finalizují 
se potřebné podklady k projednávání s majiteli okolních pozemků a příslušných úřadů. 

• Uzavřena výběrová řízení na pozici vedoucí katedry: 
Katedra biochemie – prof. Ing. Vladimír Wsól, Ph.D. (ustanoven do funkce od 1. 11. 
2019 na dobu 5 let). 
Katedra biofyziky a fyzikální chemie – doc. Duintjer Tebbens, Ph.D. (ustanoven do 
funkce od 1. 2. 2020 na dobu 5 let). 
Katedra farmakognozie – doc. Ing. Kateřina Macáková, Ph.D. (ustanovena do funkce 
od 1. 1. 2020 na dobu 3 let). 

• Interní schůzka děkana fakulty s vedoucí Katedry farmaceutické botaniky  
doc. Ing. Cahlíkovou a doc. Ing. Macákovou, na které informovaly děkana o již vzniklé 
úzké spolupráci a o návrhu a možné realizaci spojení obou kateder. Děkan fakulty 
požádal o vypracování studie, která by měla obsahovat podobu spojení obou kateder, 
až poté ji předloží ke schválení AS FaF UK a k vyjádření Vědecké radě. 

 
 



prof. Nachtigal:  
Studijní záležitosti /ZBIO, studium v angličtině, zahraniční výuka/: 

• Anglická výuka (samoplátci) – počty studentů se stále mění, 29 studentů nastoupilo do  
1. úseku studia. 

• Aktualizace webových stránek v souvislosti s otevřením registrace pro anglické studijní 
programy Farmacie a Farmaceutické vědy. 

• MBS College Kréta – aktuální informace o probíhající výuce studentů na Krétě,  
2 studenti zůstávají ve 3. úseku studia a 7 studentů studuje 4. úsek studia. 

• Propagace studia v anglickém jazyce 2. – 3. 11. 2019 Soul, Jižní Korea – veletrh Study 
in Europe Fair 2019 – propagace studia magisterského programu Farmacie  
a navazujícího programu Farmaceutické vědy vyučující se v anglickém jazyce, účast 
našich zástupců proděkana prof. Nachtigala a 2 studentek 3. ročníku. 

• 13. – 16. 11. 2019, Dubaj, SAE – propagace fakulty na středních školách, získání 
potenciálních uchazečů o studium. 
 

doc. Roh: 
Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií: 

• Doktorské studium – zapsáno 36 studentů z 46 přihlášených. 

• Účtování stravného studentům DSP – Se studenty, řešící projekt GA UK, budou 
uzavírány DPP na výzkumnou činnost a administraci projektu GA UK po celou dobu 
trvání projektu (předpokládaná dohoda nastavená na minimální možnou částku  
3 000 Kč/1 rok) a stravné se bude proplácet na základě řádně schválených cestovních 
příkazů ze zdrojů GA UK (či jiných projektů). Studenti, kteří nemají žádný pracovně-
právní vztah k FaF UK a neřeší projekt GA UK, nemohou vykazovat stravné v rámci 
vyúčtování cesty. Těmto studentům je možné vyplatit jako kompenzaci stipendium. 

• Granty a projekty – 17. kolo GA UK – uzávěrka odevzdání přihlášek nově podaných 
projektů na Vědecké oddělení k 8. 11. 2019. 

• Veřejná soutěž TA ČR v rámci programu ÉTA – uzávěrka soutěže k 31. 10. 2019. 

• 11. 11. 2019 – Festival Týden vědy a techniky Akademie věd České republiky na 
Farmaceutické fakultě UK v Hradci Králové pod názvem „Současná role farmaceuta ve 
zdravotní péči a v řešení problémů spojených se stárnutím populace“, posluchárna C; 
přednášející dr. M. Doseděl, dr. J. Kostřiba, doc. J. Malý. 

 
Dotazy a odpovědi k výše uvedeným tématům:  
T. Jan: Budou případní zájemci o účast na Dni vědy a techniky AV ČR omluveni ze seminářů? 
prof. Šimůnek: Jde o individuální domluvu, jakým způsobem bude neúčast studenta na 
semináři omluvena. Jednou z variant je náhrada semináře. 
doc. Roh odpověď doplnil, že upřesňující informace bude studentům zaslána interním mailem. 
Mgr. Matouš sdělil, že dle zjištěných informací DP města Hradce Králové již vytvořil strategický 
plán, v kterém počítá s řízením zastávky MHD u nového kampusu (M2). Bližší informace na 
interních stránkách DP. 
Mgr. Matouš: Jak pokračují přípravy elektronické evidence docházky zaměstnanců? Zda bude 
systém umět zanášet dovolené, návštěvy u lékaře, sick days a další benefity zaměstnanců. 
prof. Šimůnek, Ing. Klik odpověděli, že se aplikace stále testuje, měla by výše uvedené postupy 
umět, v této fázi ale není zcela funkční. 
prof. Šimůnek doplnil, že největší problém vidí u AP, kteří mají více úvazků. 
doc. Šatínský: Dle jeho názoru, aplikace v současné podobě nemůže fungovat. 
doc. Kučera položil dotaz směřující k Ing. Klikovi, jestli bude po zavedení aplikace do praxe 
pořádáno školení pro zaměstnance. 



Ing. Klik: Ano, bude. 
dr. Kudláčková tlumočila přítomným aktuální zprávu ohledně realizace světelného 
signalizačního zařízení (SSZ) ve Zborovské-FN. Zprávu obdržela písemnou formou od 
vedoucího IPTO Ing. Polanského, v které uvádí, že umístění SSZ je současně ve stavu 
projektové dokumentace pro územní řízení. Z toho vyplývá stanovisko, že umístění SSZ do 
konce roku 2019 je nereálné. 
Mgr. Matouš, doc. Krátký poukázali na přetrvávající problém týkající se většího počtu 
studentů v jednotlivých studijních skupinách k prostorově menším výukovým místnostem. 
Mgr. Matouš vyzdvihl aktualizaci webových stránek pro přijímací řízení v angličtině 
(jednoznačné odkazy k podmínkám přijetí) a upozornil, že dle schůzky z loňského roku byla 
domluvena (na schůzce s prof. Štaudem, p. Shejbalovou a zástupci správního oddělení) úprava 
webových stránek pro uchazeče o české studium. Úprava se měla týkat uvedení podmínek 
přijímacího řízení na webových stránkách, případně uvedení odkazu na podmínky, který bude 
jednoznačný. Do konání AS žádná z těchto úprav nebyla provedena. 
 
 
Sdělené informace od zástupců vedení fakulty jsou aktuální ke dni konání 18. zasedání AS FaF 
UK. 
 
Předsedkyně AS FaF UK dr. Kudláčková poděkovala děkanu fakulty prof. Šimůnkovi, prof. 
Nachtigalovi a doc. Rohovi za vystoupení na zasedání senátu. Zároveň poděkovala Ing. Klikovi 
za zodpovězení položených dotazů senátorů. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
4. Informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK 
 
Nejdůležitější informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK senátorům předali předsedkyně  
AS FaF UK dr. Kudláčková a zástupce akademické obce FaF senátor Tomáš Jan.  
 
dr. Kudláčková /zasedání AS UK ze dne 18. 10. 2019/: 

– Home Credit International a.s. – AS UK vydal usnesení, v kterém považuje postup při 
uzavření smlouvy se společností Home Credit International a.s. za nešťastný a vyjádřil 
nesouhlas s komunikací těchto záležitostí ze strany rektora s ostatními orgány UK  
a s vedením fakult. AS UK vnímá a bere vážně podněty členů akademické obce. AS UK 
do budoucna požaduje nastavení transparentních mechanismů při uzavírání 
strategických partnerství a spoluprací s externími subjekty. AS UK je pro zřízení 
pracovní skupiny pro tuto problematiku a požaduje její výstupy nejpozději do zasedání 
AS UK dne 24. ledna 2020. 

– Plagiátorství – důsledná kontrola plagiátorství u nových habilitačních prací (Turnitin). 
– Česko-čínské centrum – spolupráce mezi univerzitou a Hongkongem bude nadále 

pokračovat. 
 

Tomáš Jan /člen PK AS UK, SK AS UK a EK AS UK/: 
Studijní komise (SK AS UK): 

– Nakládání s osobními údaji v závěrečné práci (pokud se bude pracovat s osobními 
údaji, bude tato skutečnost zanesena v SISu při vypisování práce). 



– V prostředí Moodle bude pro všechny zaměstnance připraveno školení na osobní 
údaje a jak s nimi nakládat. 

– Studijní odbor začal s přípravou strategie, jak zvýšit transparentnost u ústního 
zkoušení. 
 
Ekonomická komise (EK AS UK): 

– Vystoupení pana kancléře následováno diskuzí ke způsobům získávání sponzorských 
příspěvků na univerzitě. 

– Nedostatek finančních prostředků při rekonstrukci budovy pro FHS (bývalá menza  
17. listopadu); řešeno na mimořádném zasedání EK AS UK dne 25. 10. 2019. 

 
 
5. Žádost o projednání a následný souhlas se svěřením pozemku p.č. 725/127 v k.ú. Nový 

Hradec Králové ve vlastnictví Univerzity Karlovy do správy Lékařské fakulty v Hradci 
Králové 

 
Senátoři obdrželi k prostudování dokument spolu s geometrickým plánem s vyznačením 
směňovaných pozemků a snímkem z katastru nemovitostí s novým označením směněných 
pozemků. V připomínkovacím období nebyly ze strany senátorů k předloženým materiálům 
vzneseny žádné připomínky. 
Hlasování: 14-0-0 
Závěr: AS FaF UK projednal žádost o svěření pozemku p.č. 725/127 v k.ú. Nový Hradec Králové 
ve vlastnictví Univerzity Karlovy do správy Lékařské fakulty v Hradci Králové a souhlasí se 
svěřením pozemku p.č. 725/127 v k.ú. Nový Hradec Králové do správy Lékařské fakulty 
v Hradci Králové. 
 
 
6. Opatření děkana – Stanovení výše doktorandských stipendií 

 

Bod 6 programu Opatření děkana – Stanovení výše doktorandských stipendií projednán 
současně s bodem 7 Opatření děkana – Stanovení výše stipendia za úspěšné ukončení studia 
ve standardní době. 
 
 
7. Opatření děkana – Stanovení výše stipendia za úspěšné ukončení studia ve standardní 

době 
 

Dle Stipendijního řádu Univerzity Karlovy předkládá děkan fakulty prof. Šimůnek AS FaF UK 
v Hradci Králové k projednání Opatření děkana – Stanovení výše doktorandských stipendií  
a Opatření děkana – Stanovení výše stipendia za úspěšné ukončení studia ve standardní době. 
Slovo bylo předáno proděkanu pro doktorské studium doc. Rohovi, který byl na případné 
dotazy senátorů připraven. 
 
Opatření děkana – Stanovení výše doktorandských stipendií (bod 6): 

– Základní výše doktorandského stipendia s účinností od 1. ledna 2020 bude 15 000 Kč 
měsíčně. 

– Po úspěšném složení státní doktorské zkoušky nebo obhájení doktorské disertační 
práce se od následujícího kalendářního měsíce doktorandské stipendium navyšuje  
o 2 000 Kč měsíčně. 



– Po úspěšném splnění nejméně tříměsíční zahraniční stáže se od následujícího 
kalendářního měsíce po příjezdu a dodání písemného potvrzení o stáži na Vědecké 
oddělení doktorandské stipendium navyšuje o 500 Kč měsíčně. 

 

Opatření děkana – Stanovení výše stipendia za úspěšné ukončení studia ve standardní době 

(bod 7): 

– Stipendium za vynikající výsledky ve vědecké činnosti – úspěšné včasné ukončení 
studia – ve výši 30 000 Kč studentům doktorského studia zapsaným na Farmaceutické 
fakultě UK v Hradci Králové, kteří úspěšně ukončí své doktorské studium na 
Farmaceutické fakultě UK v Hradci Králové ve standardní době studia navýšené  
o 1 kalendářní rok. Opatření nabývá účinnosti dne 1. ledna 2020. 

 

Mgr. Matouš konstatoval, že navrhnutá částka doktorandského stipendia 15 000 Kč měsíčně 
je pěkná a zajisté motivační. Uvažuje se do budoucna o dalším navýšení stipendia, pokud to 
samozřejmě finance dovolí? 
doc. Roh: Je naší snahou, aby se výše stipendií do budoucna postupně zvyšovaly. 
 
K výše předloženým dokumentům nebyly vzneseny další podněty. Předsedkyně senátu 
přečetla návrh na usnesení k bodu 6 a současně k bodu 7 a vyzvala senátory k hlasování. 
Hlasování: 13-0-0 
Závěr: AS FaF UK projednal Opatření děkana – Stanovení výše doktorandských stipendií  
a s uvedeným návrhem opatření souhlasí. Rovněž AS FAF UK projednal Opatření děkana – 
Stanovení výše stipendia za úspěšné ukončení studia ve standardní době a s uvedeným 
návrhem opatření souhlasí. 
 
 
8. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech na  

FaF UK pro akademický rok 2020/2021 
 
Dle zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, ve věci zveřejnění podmínek přijetí předkládá 
děkan fakulty prof. Šimůnek AS FaF UK v Hradci Králové k projednání Podmínky pro přijímací 
řízení pro studium v doktorských studijních programech na FaF UK pro akademický rok 
2020/2021. Podklady obdrželi senátoři k prostudování s dostatečným předstihem v řádném 
termínu. 
Hlasování: 14-0-0 
Závěr: AS FaF UK projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních 
programech na FaF UK a uvedený návrh podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 
2020/2021 schvaluje. 
 
 
9. Různé 
 

• Kulatý stůl (dr. Kudláčková) – představení návrhu nového Volebního řádu AS FaF UK – 
senátory odsouhlasen termín setkání – 30. 10. 2019, ve 13.30 hodin, v posluchárně A; 
pozvánka na setkání bude předsedkyní AS FaF dr. Kudláčkovou včas rozeslána mailem. 

 

• Schválení zápisu ze 17. zasedání AS FaF UK ze dne 19. 9. 2019. 
Hlasování: 12-0-2 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis ze 17. zasedání konaného dne 19. 9. 2019.  



• Propagace Farmaceutické fakulty na středních školách – děkan fakulty prof. Šimůnek 
poděkoval doc. M. Hronkovi za jeho iniciativu, snahu a zájem při propagaci naší fakulty 
na SŠ. 
Dr. Kudláčková sdělila informaci, že doc. Hronek bude opět na zasedání AS FaF UK 
pozván. 
 

• Útvar Interního auditu: 
doc. Krátký: Útvar interního auditu má od srpna 2019 nového vedoucího zaměstnance 
JUDr. Obršála, který měl být senátorům představen na minulém zasedání senátu.  
Doc. Krátký položil dotaz, kdy se toto uskuteční, zda bude v nejbližším termínu 
senátorům JUDr. Obršál představen. 
Prof. Šimůnek, dr. Kudláčková přislíbili, že JUDr. Obršál bude pozván na příští zasedání, 
které se bude konat 20. 11. 2019 od 14.00 hodin. Zároveň bude požádán o krátké 
představení systému IA na fakultě. 

 

• Mezinárodní den svobodného Tibetu – 10. 3. 2020: 
T. Jan: „Vlajka pro Tibet“ – vyvěšení tibetské vlajky na budovu FaF UK v Hradci Králové. 
prof. Šimůnek: Pokud AS FaF UK vyjádří podporu, nemám námitek. 

 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
 
18. zasedání AS FaF UK bylo předsedkyní dr. Kudláčkovou ukončeno v 16.35 hodin. 
Příští zasedání AS FaF UK se bude konat 20. 11. 2019 od 14.00 hodin v zasedací místnosti 
děkanátu. 
 
 
 
Zapsala: Renáta Zdanovcová 

 
 
 
Ověřili:  PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 

 
doc. PharmDr. Radim Kučera, Ph.D. 

 
 
 
V Hradci Králové 5. listopadu 2019 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 18. zasedání AS FaF UK dne 23. října 2019 
 
Usnesení 18-1: AS FaF UK schválil program 18. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 18-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 18-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 18-4: AS FaF UK projednal žádost o svěření pozemku p.č. 725/127 v k.ú. Nový 

Hradec Králové ve vlastnictví Univerzity Karlovy do správy Lékařské 

fakulty v Hradci Králové a souhlasí se svěřením pozemku p.č. 725/127 

v k.ú. Nový Hradec Králové do správy Lékařské fakulty v Hradci Králové. 

Usnesení 18-5: AS FaF UK projednal Opatření děkana – Stanovení výše doktorandských 

stipendií a s uvedeným návrhem opatření souhlasí. 

Usnesení 18-6: AS FaF UK projednal Opatření děkana – Stanovení výše stipendia za 

úspěšné ukončení studia ve standardní době a s uvedeným návrhem 

opatření souhlasí. 

Usnesení 18-7: AS FaF UK projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium  

v doktorských studijních programech na FaF UK a uvedený návrh 

podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2020/2021 schvaluje. 

Usnesení 18-8: AS FaF UK schválil zápis z 17. zasedání AS FaF UK konaného dne  

19. 9. 2019. 

Usnesení 18-9: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 


